

August 2018

To: All Parents/Guardians

RE: Student Accident Insurance Coverage 2018/2019

The school district provides optional student accident insurance coverage through the Kids Plus™ Accident Insurance program. Information on the student accident insurance program will be available for parents on the district website, individual school websites with a link to the main website at kidsplus.ca where parents will be able to purchase coverage, access claims forms and obtain full plan information online. Additionally, for 2018 we've decided to take our mission to be green one step further by discontinuing distribution of all Kids Plus™ Notices (Brochures) to reduce our overall paper use.

For 2018/2019, effective this September 1st, there will be some changes to our Kids Plus™ Accident Insurance policy that will impact our Active Plan holders. Permanent Total Disability coverage will be reduced from \$360,000 to \$100,000 and Dismemberment or Total & Permanent Loss of Use from \$200,000 to \$100,000. These changes allow the Kids Plus Accident Insurance program to continue to offer the benefits families use most, such as dental treatment and eyewear, with no increase in premiums.

If you have any questions or would like to learn more about the new promotional landing page, a Kids Plus™ Client Service Specialist would be happy to assist you. You may contact them toll-free at 1-800-556-7411 or email kidsplus@ia.ca.

Yours truly,



Roy Uyeno
Secretary Treasurer

cc: District Administrators

2018 年 8 月

致：全体家长/监护人

有关：2018/2019 学生意外保险保障

教育局通过 KidsPlus Accident Insurance Program 意外保险计划为学生提供可选的意外保险保障。家长可以通过教育局主页，学校网页上的 kidsplus.ca 主页链接，了解更多资讯，购买保险，填写索赔表格，和获取完整的保险计划详情。此外，为了达成我们要进一步绿化的使命，我们在 2018 年决定了停止发放所有的 Kids Plus™ 通知书 / 资料手册 (Kids Plus™ Notices (Brochures))，以减少纸张用量。

由 9 月 1 日起，2018/2019 年度的 our Kids Plus™ Accident Insurance policy 意外保险计划将会有一些改变，并影响到 Active Plan 的保险用户。永久完全伤残的保障 (Permanent Total Disability coverage) 将由\$360,000 降至 \$ 100,000，而断肢或完全及永久丧失某一身体部分的功能 (Dismemberment or Total & Permanent Loss of Use) 将由\$200,000 降至\$100,000。这些变更容许我们能在不增加保费的情况下，继续为你提供如牙科治疗及眼镜等家庭最常用的福利。

如有什么疑问或希望了解更多关于我们最新的推广登陆页面，我们的 Kids Plus™客户服务专员 (Client Service Specialists) 乐意为你提供协助。你可致电 1-800-556-7411 (免付费电话) 或发电邮到 kidsplus@ia.ca。

谨启,



Roy Uyeno
财务主管

抄送：教育局管理人员